
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 23. februar 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 147
Kan ministeren for så vidt angår ministerens eget ressortområde oplyse, hvor
mange af de i "Aftale om Grøn Vækst" afsatte 13,5 mia. kr., der endnu ikke er
brugt og hvor mange af de resterende midler, som ministeren ikke forventer,
bliver brugt inden udgangen af 2015, f.eks. som følge af mindre interesse for
at omlægge til økologisk drift?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 9. marts 2012.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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